
 

 
Verslag voorbereidingsgroep 
Dorp Kronenberg –  12-07-2023 –  Blokhut ‘de Sjaloom’ Kronenberg  

Aanwezig: Michael Dolbaum, Harry Hoogers, Karl-Heinz Walter, Laura van Zon, Gert-Jan 

Aerts, Geert Philipsen, Ton Mulders, Ans Mulders, Piet Selen, Marielle Claassens, Loes van 

den Eijnden en Jacky Relouw 

VKKL: Ralph Tangelder, Marianne Welten en Mart Willems 

Welkom en opening 

Jacky heet alle aanwezigen van harte welkom. Dit keer zitten er naast leden van de 

voorbereidingsgroep ook medewerkers/adviseurs van VKKL aan tafel. Daarom ook deze 

keer weer een voorstelronde. 

1. Wie is de VKKL? 

De Vereniging Kleine Kernen Limburg (VKKL) is een club mensen die initiatieven van 

bewoners ondersteunt door de hele provincie. Dit kunnen zowel dorpsraden/platforms 

alsook losstaande initiatieven zijn. Een groot deel van die vragen komt van de leden van 

die vereniging. VKKL doet dit door uitwisseling van kennis en ervaringen en door 

activering, advisering en belangenbehartiging. 

2. Korte terugblik sinds de vorige bijeenkomst 

Na het laatste overleg van 20 april heeft er een eerste verkenningsoverleg plaatsgevonden 

tussen VKKL en Loes/Jacky. Daar is het gesprek dat we vandaag voeren het gevolg van. 

Tevens heeft er in april ook een gesprek plaatsgevonden tussen de gemeente, de 

Dorpsraad en Dorp Kronenberg. De gemeente heeft aangegeven positief te zijn over het 

proces dat Dorp Kronenberg momenteel loopt. Op dit moment is er nog niet duidelijk of 

de gemeente ons ook financieel gaat ondersteunen.  

3. Op welke vlakken hebben we (Dorp Kronenberg) behoefte aan ondersteuning? 

Er volgt een open gesprek over de rol die VKKL kan pakken bij de ondersteuning van Dorp 

Kronenberg. Ralph (VKKL) geeft aan in het gesprek te proeven dat er onwijs veel kennis en 

energie zit.  

De aanwezigen van Dorp Kronenberg geven aan te stoeien met de juiste vervolgstap. Als 

VKKL vraagt wat de wens is voor Kronenberg dan zijn de aanwezigen het er unaniem over 

eens: we gaan een nieuw platform oprichten voor Kronenberg! Een platform dat kan 

verbinden, respect heeft voor het verleden en frisse nieuwe ideeën heeft voor de 

toekomst.  

4. Hoe zit een nieuw platform eruit? 

Meerdere malen in het overleg komt naar voren dat draagvlak en mandaat erg belangrijk 

zijn voor een nieuw te starten platform. De aanwezigen zijn het erover eens dat 

verkiezingen hier inmiddels niet meer de juiste vorm voor zijn. Mogelijk kan een enquête in 

de toekomst nog wel worden uitgevoerd in het dorp. Ook het organiseren van een nieuwe 

bijeenkomst wordt als belangrijk punt gezien.  

 

Ralph (VKKL) geeft aan dat het belangrijk is voor een nieuw platform om vooraf het doel 

duidelijk te hebben. Waarom heeft Kronenberg dit nieuwe platform nodig? En hoe vult dit  



 

 

platform aan op hetgeen er al is in Kronenberg? De organisatievorm 

(stichting/vereniging/coöperatie) is hierbij nog het minst belangrijk. Die volgt vanzelf wel 

als het doel duidelijk is. Afgesproken wordt dat Jacky een voorzet gaat maken van hetgeen 

er in de vorige overleggen is genoemd en dat de rest van de voorbereidingsgroep hierop 

gaat ‘schieten’. 

Verder volgt er ook een discussie over wie er plaats gaat nemen in het nieuwe platform. 

Het ene gedeelte van de aanwezigen vindt dat er in het nieuwe platform geen mensen 

mogen zitten die in het verleden bestuurslid of ambassadeur van de Dorpsraad zijn 

geweest. Zo zou een frisse wind gegarandeerd zijn. Een ander gedeelte van de aanwezigen 

vindt dat je niemand mag uitsluiten. Zeker niet als hij/zij zich actief wil inzetten voor het 

dorp. De nieuwe club zou hierbij ook kunnen klankborden met de oudgedienden.  

Tot slot wordt er ook een lange tijd stilgestaan bij de rol van verenigingen in het dorp. De 

aanwezigen zijn het erover eens dat die het cement van de samenleving zijn. Zonder 

verenigingen zou Kronenberg dan ook nergens zijn. Maar hoe gaan we die betrekken? De 

een oppert om ze te betrekken bij het totstandkomen van het nieuwe platform. De ander 

wil dit graag op de grote dorpsbijeenkomst in september doen. We spreken af dat 

iedereen de verenigingen/stichtingen die we kennen bevragen op hun behoefte. Harry 

deelt een conceptlijst van verenigingen/stichtingen die in het verleden is gemaakt. Het 

verzoek aan iedereen om deze lijst te controleren en aan te vullen.   

5. Planning/afspraken 

Het stuk waar Jacky de aanzet voor maakt wordt het startdocument van het nieuwe 

platform. In september organiseren we dan een grote bijeenkomst in het dorp om het 

nieuwe platform te presenteren en het dorp vooral uit te nodigen om mee te denken én te 

doen. Voorafgaand aan deze bijeenkomst komt er nog een datumprikker richting de 

voorbereidingsgroep om nog samen te zitten over de voorbereiding van de bijeenkomst en 

het startdocument verder vorm te geven. 

 

VKKL (Mart Willems) en de opbouwwerker van Synthese (Richard) zullen aangehaakt 

blijven om te klankborden en kritische vragen te stellen.  

6. Rondvraag en afsluiting 

In de afronding worden nog een aantal zaken concreet gemaakt: 

- Piet Selen kijkt op welke momenten de Torrekoel beschikbaar is in september 

- Harry mailt de statuten + de verenigingslijst rond die in het verleden voor de 

Dorpsraad zijn gebruikt 

- Jacky stuurt deze documenten rond naar de rest. 

 


